
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 7/10–2019 

1. Ordföranden förklarar mötet för öppnat 

2. Beslut från föregående styrelsemöte gällande avslutning för lagen ändras från 500 kronor/lag till 50 

kronor/ deltagare. Beslutet är enhälligt.  

3. Erik Henriksson och Daniel Johansson rapporterar om läget inför träningstider i höst/vår. Pojksidan är 

klar gällande träningsgrupper och tider. 

  

Möte med flicksidan kommer att hållas måndag 14/10 för genomgång av trupper och träningstider, 

Erik deltar även på det mötet. 

 

Jimmy inventerar föreningens ungdomsdomare för eventuell utbildning till att döma 9–9 spel, Jimmy 

rapporterar till Erik.  

 

Förslag till styrelsen att förlägga alla 11–11 matcher på Sandviken och 9–9 matcher på Kullevi för att 

underlätta kritning och matchplanering. Styrelsen bifaller förslaget. 

 

4. Jimmy rapporterar från KIF dagen: Helt ok men det behövs fler matcher, några av lagen flyttade sina 

hemmamatcher från Kullevi på KIF på grund av dubbla anmälda lag till seriespel. Frågan om KIF dagens 

vara eller inte fortsätter att diskuteras av styrelsen. 

 

5. Fördelningslistor över städdag gällande arbetsuppgifter och placering för lagen finns och skickas ut till 

alla lag och lagledare. Material för reparationer anskaffas under veckan. 

 

6. Enkäten från Diplomerad förening är utskickad till alla ledare i föreningen, 35% har till dags datum 

svarat på enkäten.  

 

Inbjudan till träffar med diplomerad förening 22/10 och 23/11 har kommit till föreningen. Margareta 

anmäler deltagare till Kjell Storm. 

 

DF (diplomerad förening) gruppen har möte med Kjell 16/10 för avstämning av arbetet med DF. 

 

7. Vattenmätare i Sandviken läses av på städdagen. Föreningen bjuder på hamburgare på städdagen. Ny 

Micro måste köpas till kiosken. Styrelsen delegerar till Yvonne att köpa ny mikrovågsugn för ett 

maxbelopp a 1000 kr. Elmätaren är lagad i Sandviken. Margareta har bett Daniel Johansson om att ta 

fram offert för renovering av omklädningsrummen i Sandviken. Tobias Arén kollar runt bland 

hantverkare angående renovering/nybyggnation av omklädningsrum i Sandviken, kontakt med 

styrelsen sköts via Stefan. 

 

8. Resultatet för Kolmården Cup är klart. 546000 kr blev resultatet. 

Ekonomin är fortsatt god i föreningen, Kassören vill uppmärksamma styrelsen på att det behövs ett 

styrdokument i föreningen angående framtida investeringar i föreningen. 

 

9. Offert angående luftning, luftning/dressning, samt hjälpsådd, benämda offert 1,2,3 i offerten har 

kommit från Pema. Styrelsen beslutar att tacka ja till offert 2 och 3. 

 

Planering pågår för fullt inför städdag 12/10. 

Dräneringsarbetet på konstgräsplanen är klar, mattan ska limmas men träning och matchspel är ok. 

 

10. Margareta och Yvonne åker på gemensam kurs för angående bidragsansökningar. 

Margareta redogör för arbetet gällande arrendeavtal för Sandviken med kommunen, kontakt och 

dialog sker fortlöpande med berörda parter i kommunen. 

Föreningen måste ha riktlinjer för utdrag ur belastningsregistret från och med 1/1 2020. Margareta tar 



fram ett förslag. Margareta och Magnus föreslås bli föreningens kontrollanter för detta, styrelsen 

bifaller förslaget. Magnus tar fram lista på ledare. 

Ansökan om förtjänsttecken kan sökas hos ÖFF. Margareta tittar vidare på det. 

11. Offert från Intersport på dressar till en kostnad av 115 000 Kr finns till föreningen. Styrelsen bifaller 

offerten och ger Magnus uppdraget att beställa dressar från Inter Sport. Magnus jobbar vidare med 

sponsring av dressarna. 

12. Nästa styrelsemöte 4/11 klockan 18.15 

13. Ordföranden avslutar mötet 

 


